
Themadag fokkerij 
 
In onze vereniging hebben we jaarlijks dagen die betrekking hebben op de fokkerij. Deel 1 en 2 gingen vooral 
over de voorbereidingen, regelgeving en opfok van de gewenste pups. 
 
Het blijkt meer en meer dat het moeilijk is om aan goede dekreuen te komen. Enerzijds omdat verenigingen 
niet willen samenwerken en elkaars reglementen niet respecteren, anderzijds omdat er verkeerde gedachtes 
rondgaan over vervelende gedragsveranderingen die er na een dekking bij dekreuen zouden zijn. 
Meestal zijn het politieke redenen waarom we dekreuen niet kunnen en mogen gebruiken. Natuurlijk is dit niet 
ten gunste van ons ras, het is zelfs een bewuste poging tot eliminatie. Dekreuen zijn noodzaak om de basis te 
verbreden en zo ongewenste eigenschappen minder te laten voorkomen. Dit is wetenschappelijk bewezen. 
 
Bij Hovawart Bond Nederland zijn er veel honden die voortkomen uit een van mijn stammoeders, Houwaert’s 
Brisca Cherise. Als de stamboom ver genoeg teruggevoerd wordt, komt men meestal deze stammoeder tegen, 
in zowel onze vereniging als in de vereniging Hovawart Vrienden Nederland. In de laatstgenoemde vereniging 
was ik zéér actief alvorens ik de Hovawart Bond Nederland mee heb opgericht.  
 

In onze vereniging deelt men de mening dat honden die op onze dekreuenlijst 
staan, via het bestuur en de fokcommissie in de andere clubs ingezet mogen 
worden. Wij respecteren de verenigingsreglementen van de verenigingen die de 
toestemming voor onze reuen willen. Andersom hebben we hier geen goede 
ervaringen mee. Om meer verschillende bloedlijnen binnen te halen is het 
verkrijgen van reuen uit het buitenland of uit niet-verwantschapsfokkerij dus 
echt belangrijk.  
Dit betekent dat als men in onze club fokt, actief gezocht moet worden naar 
goede dekreuen. We willen daarom ook onze derde themadag fokkerij in het 
teken van dekreuen laten plaatsvinden. 
 
Daarom zal er een informatieve en inspirerende dag zijn op zondag 1 oktober 
2023. We willen heel graag alle dekreuen uitnodigen om zich op een leuke 

ongedwongen manier te presenteren. Er zal uitleg gegeven worden over de lijnen waaruit de gepresenteerde 
honden komen. Er zullen foto’s en filmpjes gemaakt worden van de honden en er wordt uitgelegd waaraan de 
honden voldoen voor de fokkerij. Eveneens zullen er jonge reuen uitgenodigd worden om zich voor te stellen 
aan de fokcommissieleden. Maar het is ook de bedoeling dat fokkers en leden zich een beeld kunnen vormen 
van de dekreuen en hun gedachten over de verschillende honden kunnen laten gaan. We hopen op een 
enthousiaste opkomst van leden en geïnteresseerden. Er wordt geen deelnamegeld gevraagd, de vereniging zal 
certificaten voor de voorgestelde honden verzorgen en voor de belangstellenden zal er wederom een 
certificaat zijn voor deelname aan deze themadag fokkerij. De dag zal op de locatie Kynocenter Tilburg van Kees 
van Gorp zijn. We beginnen om 10 uur met een gezellig samenkomen onder het genot van een kopje 
koffie/thee. De vereniging zorgt voor wat versnaperingen, koffie en thee. Op de locatie zijn ook drankjes te 
koop. Eigen consumpties zijn niet toegestaan.  
 
Deze dag is voor alle leden die iets meer willen weten over ons bijzondere ras!  


